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La oss få beholde ungdomstrinnet på Mælan skole!
 
For bare noen få år tilbake var det ikke i tankene mine at jeg skulle bo i Råkvåg. Jeg hadde fast jobb og
mitt liv i Trondheim. Jeg hadde ikke barn, bare meg selv å tenke på, lite bekymringer og lite ta ansvar
for.
 
Så begynte en ny epoke i livet. Jeg traff en mann og vi fikk etter hvert to barn. Vi var ofte hos mine
foreldre på besøk i Råkvåg og gode barndomsminner strømmet på da jeg har hatt min egen oppvekst i
Råkvåg og på Mælan skole. Vi trivdes godt på ferie i Råkvåg og dro oftere dit. Det er så trygt og godt i
Råkvåg. Plassen er idyllisk og befolkningen så inkluderende, åpen og trivelige.
 
Våren 2019 var vi på åpningen av nye Mælan skole og minnene strømmet på igjen. Gode minner, en
trygg barndom, gode venner, fine turer og utflukter, en god skole med et godt samhold og gode lærere.
Åpningen av den nye Mælan skole åpnet også øynene mine. Jeg så skolen og bygda på nytt og tanken på
å bosette seg i hjembygda ble satt.
Tenk så fint det hadde vært om mine barn også hadde fått en så fin oppvekst som jeg fikk i Råkvåg. Tenk
om de kan gå på den fine nye Mælan, der jeg vet det er trygt og godt. Etter nøye gjennomgang flyttet vi
nå sommeren 2020 og her bor vi. Her trives vi og her vil vi være.
Jentene har funnet plassen sin i Fagerbakken barnehage, en kjempefin barnehage som vi håper skal stå.
Eldste jenta gleder seg også til hun skal begynne på Mælan. "skolen min" som hun har kalt den helt siden
hun var der på åpningen.
Der håper vi jentene får gå fra 1-10 trinn.
 
Selv tok jeg buss fra Råkvåg til Rissa i to år da jeg gikk på videregående. En strekning som jeg syntes var
alt for lang. Det var tungt med så lang reisevei til og fra skolen hver dag. Da var jeg 16-18 år, ikke 13!
Det sier seg selv, en så lang reisevei til skolen for en 13 åring er ikke bra. Stakkars 13, 14, 15...åringer!
Jeg vil ikke utsette mine barn for en så lang reisevei i den alderen. Da blir vel flytting ett alternativ og da
er det ikke Rissa vi flytter til.
 
Fritiden etter skoletid husker jeg også godt. Vi var raskt hjemme og kjapt ut igjen. Vi ungdommene
møttes hver ettermiddag og hang i lag helt til vi ble kalt inn for nattesøvn. Det sosiale etter skoletid var
svært viktig for oss. Vi knyttet nære bånd til hverandre. Fritid er like viktig for barna og ungdommene i
dag. Når skal de få tid til fritid og det sosiale etter skoletid hvis de skal sitte på bussen i over en time etter
skoletid hver dag? Lekser skal vel fortsatt gjøres når de kommer hjem? Da blir det nok ikke mye tid igjen
for å ut å treffe venner. La barna og ungdommene våre få ha det gøy nå, la de få ha tiden etter skolen til
hverandre på en annen plass enn på en buss!
 
Skolen var så absolutt avgjørende for vår tilflytting til Stjørna! Synd om det blir skolen som fører til
fraflytting!


